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 CYKELRÅDET  
   
     

 PROTOKOLL 
  

 Datum: 2022-09-26 

 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av protokoll. Denna återfinns på 

protokollets sista sida. 

 

 Plats och tid: Stadshusgatan 2 KS-salen, klockan 18:00-20:00 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledamöter: 

 

Rickard Malmström (MP) Ordförande  

Jonas Petersson (C)  

Per-Eric Rosén (MP) 

Torbjörn Albert – Cykelfrämjandet  

Maria Sjölund – Cykelfrämjandet  

Nicole Carpman – Cykelfrämjandet  

Daniel Jones – Uppsala Cykelförening  

Elsa Friis – Uppsala studentkår  
 

 

 

 

 

 Tjänstepersoner:   
 Annila Bexelius – Avdelningschef, Uppsala kommun  

 Daniel Fritz – Tjänsteperson, Uppsala kommun  

 Hedvig Hultén – Sekreterare, Uppsala kommun 
 

  

  

 

 

 

Övriga deltagare: 

 

Gabriella Canas – Tjänsteperson, Uppsala kommun 

Tommy Eriksson – Verksamhetsanalytiker, Uppsala kommun 

 

 

 

 

 

 

Utses att justera: 

 

Daniel Jones 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Justeringens plats och tid:  

Stadshusgatan 2, 7/10 2022, klockan 12:00-14:00  
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 MILJÖMÅLSRÅDET  
   
     

 PROTOKOLL 
  

 Datum: 2022-09-26 
 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för signering av protokoll. Denna återfinns på 

protokollets sista sida. 

Mötet öppnas och val av justeringsperson 

 

Ordförande anmäls som försenad och föredragningslistan påbörjas på punkt fyra klockan 18:06. 

 

1. Återkoppling inspel Gränbyleden              

Informationspunkt                                                               

Daniel Fritz, tjänsteperson vid Uppsala kommun, berättar om den tillfälliga omflyttningen av 

Kvarngärdesskolan. Det har lett till att synpunkter inkommit från allmänheten angående 

trafiksäkerhetssituationen runt skolområdet. Kommunen äger inte marken men har varit i kontakt 

med involverande aktörer angående problemet.  

 

 

2. Återkoppling inspel Flygdagarna                                                                           

 Informationspunkt      

Daniel Fritz återkopplar angående ett inspel om Uppsala kommuns information under Flygdagen. 

Kommunen gick inte ut med rubriker om att gång och cykel uppmuntrades som ett alternativt 

färdmedel till bil. Ansvarig kommunikatör har kontaktats som har spridit informationen vidare inom 

enheten. Cykelrådets medlemmar diskuterar möjliga transportmedel inför ett liknande event.  

 

  

3. Återkoppling inspel sydöstra stadsdelarna   

Informationspunkt      

Daniel Fritz berättar om rådets medlemmars möjligheter till att vara med i utformningen av 

planritningarna för de sydöstra stadsdelarna. Främsta sätten är genom samråd kopplat till de 

kommande detaljplanerna. I övrigt finns i nuläget ingen annan tydlig bild hur Cykelrådet kan 

involveras.  

 

 

4. Mötet öppnas och val av justeringsperson 

 

Ordförande Rickard Malmström anländer och öppnar officiellt mötet 18:18.  

Daniel Jones väljs som justerare.  

 

5. Fastställande av föredragningslista       

Cykelfrämjandet lägger till en punkt om cykelgator under övriga frågor.  

Rådet fastställer föredragningslistan.  

 

6. Presentation av representant från Uppsala studentkår                                            

Elsa Friis presenterar sig som en ny medlem i Cykelrådet som representant för Uppsalas studentkår. 

Rådet går kort igenom dess uppgifter och funktion.  



  3(4) 

 MILJÖMÅLSRÅDET  
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Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för signering av protokoll. Denna återfinns på 

protokollets sista sida. 

 

7. Resultat kommunvelometern    

Informationspunkt                                                                                

Daniel Fritz presenterar resultatet av kommunvelometern 2022 och konstaterar att Uppsala kommun 

hamnar på en fjärde plats. Kommunen hoppas på att vända en nedåtgående trend. Åtgärder ska 

diskuteras internt.  

 

8. Resvanor och cykelräkning        

Informations- och diskussionspunkt  

                                                          

Tommy Eriksson, verksamhetsanalytiker vid Uppsala kommun, presenterar statistik om 

cykelresandet de senaste åren inom kommunen. Nu arbetar kommunen tillsammans med regionen 

för att få in årlig data. Statistiken visar att cykelanvändandet ligger på en relativ jämn nivå mellan 

åren 2017 och 2021 i relation till antalet genomförda resor totalt.  

Han presenterar även statistik från kommunens stationära mätstationer. Rådet diskuterar ifall den 

statistiken kan publiceras på Uppsala kommuns hemsida vilket ska tas upp med 

kommunikationsavdelningen. Vidare hänvisar Tommy till ett pilotprojekt tillsammans med två 

andra svenska kommuner i samarbete med VTI angående cykelresemätningar som lanseras inom 

snar framtid.  

Rådet diskuterar sedan andra siffror som kan vara intressanta att titta på kopplat till trafiksäkerhet.  

 

9. Paus 18:58 

 

 

10. Trafiksäkerhet och arbete för minskat antal cykelolyckor        

Informations- och diskussionspunkt  

                     

Gabriella Canas, tjänsteperson vid Uppsala kommun, presenterar olycksstatistik i kommunen och 

berättar om det fortsatta arbetet som utförs för att minska risken för olyckor. Hon poängterar att 

siffrorna inom statistiken ( i databasen Strada) kan vara svårtolkade i och med att polismyndigheten 

och vårdpersonal kan ha varierande uppfattning om hur allvarlig olyckan är. Kommunen arbetar för 

att systematisera trafiksäkerhetsarbete där handlingsplanerna tydligt visar vilka områden som 

behöver prioriteras för arbetet.  

Vidare diskuterar rådet vilka typer av olyckor som syns med i statistiken samt hur kommunen 

arbetar med felanmälningar av trafiknätet som kommer in från medborgarna.  

Plattform för Uppsalas trafiksäkerhetsarbete (PUTS) ska lanseras veckan efter Cykelrådets 

sammanträde.  
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Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för signering av protokoll. Denna återfinns på 

protokollets sista sida. 

11. Övriga frågor 

Cykelfrämjandet lyfter en fråga angående implementering av cykelgator i Uppsala kommun som en 

återkoppling till Cykelrådets tidigare cykeltur. Rådet diskuterar positiva effekter av införandet av 

cykelgator.  

 

12. Kommande cykelrådsmöten          

 Informationspunkt gällande datum och tema för kommande cykelrådsmöten 

Preliminärt sätts datumet för kommande cykelråd till den 21/11 2022. 

                        

13. Mötet avslutas 19:52 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och 

uppfyller krav på avancerade elektroniska underskrifter enligt eIDAS-förordningen. Varje 

underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller via 

valideringstjänsten på sign.uppsala.se. Där återfinns även information om hur du installerar det 

utfärdarcertifikat som krävs för att PDF-läsaren ska kunna validera alla delar av underskriften. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, 

följer de elektroniska underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna 

originaldokumentet går att validera. 
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